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 مذاکرات : صورت 

 

 : زیمعادن و فلزات اتاق تبر  ونیس یکم سیرئ، ظفر لیاسمع دیام 

جا دارد در ابتدای جلسه از رئیس محترم  ؛  حاج آقا برزگرنائب رئیس محترم اتاق  و خوشامدگوئی خدمت دوستان و  با عرض سلام  

   .کردند فراهمرا  ی تخصصی برگزاری کمیسیون ها امکانکه  تشکر کنم  اقتامحترم اتاق و هیئت رئیسه 

یکی از این موارد، کمک گرفتن از تشکل ها در حوزه  .  عمل کنیم  ، ودبه شعارهائی که قبل از انتخابات داده شده ب  هستیم   درصددما  

براساس    م،ی فلزات و معدن برگزار کرد  یا هدر حوزه    یشیجلسه، دو جلسه هم اند   نیقبل از ا.  می باشدتخصصی مربوط به خودشان  

 ،اساس  نی برا  مربوطه بود.  یتخصص  یاز تشکل ها در حوزه ها  سیبر انتخاب نواب رئ  دی جلسات مطرح شد، تاک  نیکه در ا  یدغدغه هائ

  و فلزات   ند در دو حوزه مع. کمیته های کمیسیون  در جلسه امروز، نواب کمیسیون معرفی خواهند شدصورت گرفته است.  انتخاب نواب  

بود.   جلسخواهد  آتی  روزهای  تشکی  ات در  کمیسیون  های  شد.  کمیته  خواهد  جلسات  ل  در  شما  مداوم  حضور  ارائه کمیسیون  از  و 

 اخذ کنیم.  تنها در صورت تعامل بین بخش های دولتی و خصوصی می توانیم نتیجه خوبی پیشنهادات استقبال خواهیم کرد. 

 :تبریزجمشید برزگر، نائب رئیس اتاق 

ما درصدد بودیم برای معدن و حوزه های مربوط به معدن کمیسیون مستقلی داشته باشیم.    خدمت حضار محترم؛  با عرض سلام و ادب

در استان و در سطح ملی به    ورا احصاء کرده  مسائل و مشکلات حوزه معدن    ،عزیزان  ابا کمک شم این امر را محقق کردیم تا بتوانیم  

خوشبختانه از حوزه معدن، جناب آقای حسن زاده به عنوان نائب رئیس  هدف ما رفع موانع در استان می باشد.  رفع آنها بپردازیم.  

تاثیرگذاری خوبی  می گویم. این انتخاب  تبریک    ن این حوزهلیا عو ف  به جامعه فعالین اقتصادیاین انتخاب را  اتاق ایران انتخاب شدند.  

دو حوزه فلزات  ت این کمیسیون را پذیرفتند. کر از جناب آقای ظفر که مسئولیبا تش . داشتخواهد در خصوص حل مسائل و مشکلات 

اقتصاد  حجم  درصد    60،  دو حوزه  نبا حذف ای.  تاثیرگذار می باشد  و ...  از لحاظ درآمد سرانه عمومی استانیو صنایع پایین دستی  
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  NGOبه کمک تشکل ها و  و  شده    ی به صورت کارشناسمسائل و مشکلات را    هدف کمیسیون اینست که استان افت خواهد داشت.  

 . با آرزوی موفقیت برای تمام دوستانبرطرف کند.  ربطی ذ یدستگاه هاو های مربوطه 

 :سازمان صنعت، معدن و تجارت استان یگذار هیو سرما  یزیمعاون برنامه ر ، ینابهانگ آرش

به عنوان نماینده  در جلسه حضور داشته باشم.  با عرض سلام و تقدیر و تشکر؛ وظیفه خود دانستم که به عنوان نماینده سازمان صمت  

  جدید   نمود تخصص گرائی در دورهپیگیری کنیم.  و  م  بخش دولت، متعهد هستیم به صحبت ها و نظرات شما گوش داده، انتقال دهی 

.  روال باید ادامه داشته باشداین    دیدگاه تخصص گرائی دارندبا توجه به اینکه رئیس اتاق    مشاهده می شود.انتخابات اتاق، به وضوح  

 دو پیشنهاد دارم:

مالیاتی    ،محیط زیست  ،)بحث انرژیرح شود  طم   ونی سیکم  نیمسائل و مشکلات معتنابه ا  ازتنها یک موضوع    کمیسیون  در هر جلسه.1

 با دعوت مدیر کل مربوطه. طبق تجربه های دوره قبل، این روش تاثیر خوبی خواهد داشت.  ...(  و

پتانسیل خوبی  شورای معادن.2 به  برای استان می باشد ولی  دارای  تا های  کمیسیون  از طرف  ورودی    دریافت  نیاز  تخصصی دارد 

   .یابداز حالت موردی به موضوعات استانی ارتقاء ادن، رای معشور مطرح شده دموضوعات 

با مطالعه آن، مطالب مورد نیاز بخش معدنی  همانطور که استحضار دارید، برنامه هفتم به مجلس ارائه شده است، این کمیسیون ها باید  

این  به استان تخصیص داده نمی شود.    ، دنعامحل عوارض م از    درصد  15بارها مطرح شده است که بحث  بطور مثال:  را ارائه دهند.  

. هر استان حساب معین مختص خود داشته باشد و این  پیشبینی شده است  "حساب معین استان"  بحث  موضوع در برنامه هفتم در

 .  ودمشاهده می شبرنامه مالیاتی نیز به وفور در برنامه هفتم حساب واریز شده و از این محل هزینه کرد خواهد شد.  مبلغ به

اصلاح جلسه بعدی با حضور نمایندگان مجلس تشکیل شود و    ؛سریعا احصاء شوددر حوزه معدن برنامه هفتم  موضوعات مثبت و منفی  

 مطرح شود. آنها  اییا افزودن بندهای لازم بر

 :استان یزیو برنامه ر ت یریسازمان مد  یانسان هیو سرما تیر یمعاون توسعه مد، فتح زاده دریح

 تمام تلاش خود را خواهیم کرد.   ، همراه بوده وت کمیسیون و اهداف تعالی اتاق در دوره جدیدفشرپی برای

 

 :نماینده یکی از شرکت های مهدنی استانیونس صمدنژاد، 

اگر  .  اجتماعی، فرهنگی، سیاسی، نظامی و حاکمیتی فعالیت داشته ام  های  در حوزه باشم.    یم   یو مردم شناس  ی شناسمدرس جامعه  

  ، کارها با موفقیت پیش نخواهد رفت. وعات مربوط به حوزه های فلزات، معادن و ... توجه نشودوضم   و فرهنگی  اجتماعی  مطالعات به  

 فرهنگی به عنوان بازوی مشورتی کمیسیون عمل کنم. سعی می کنم در حوزه های اجتماعی 

 

    :عضو کمیسیون معادن و فلزات اتاق تبریز، آذر یباقر داود
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م با  ه افعالیت خود را به صورت رسمی در تبریز شروع کرد  85از سال  بوده و  اختمان های صنعتی  س  زیسازنده سازه های صنعتی فل

 ،آب و فاضلاب  ،با شرکت های خوبی مثل آب منطقه  (مهندسیبخش طراحی و فنی  )داریم  در مجموعه خود  توجه به اکیپ تخصصی که  

 .لیت می کنیمعاف ...تراکتورسازی و  ،سپاه عاشورا ،خاتم الانبیا مس سونگون،

 

 : عضو اتاق بازرگانی تبریزی، صالحمدجعفر  مح 

  می باشم. مدیره و مدیرعامل شرکت همپیمانان صادرات آذربایجان شرقی و دبیرکل کانون کارفرمایان استانرئیس هیئت  

حضور دارند    سابقفرمانداران    ازر  در این جلسه سه نف  . صفر میباشدحدود    حتی ارزش افزوده استان در راستای معدن کمتر از یک و  

ها به صورت مجزا در حوزه   ه کمیت است د بهتر ن حضار جلسه همگی متخصص در حوزه خود می باش ف می باشند.که به مسائل کلی واق

 د. معدن و فلزات تشکیل گرد

 

 :فعال بخش معدن استانی، ری نص محمد 

با تکیه بر تجربه پیشکسوتان و هم افزایی تجربه ها می توان بهتر عمل    ویباشد  تیم قوی م   یکز فلزات متشکل ا  و  کمیسیون معادن 

  کمیسیون  این  در  حاضر  رگانبز  .صنعت و معدن شده است  ی در حوزهباعث ایجاد مسائل  ،مدیرکل صمت استانروزه    15. فقدان  کرد

د مشکلات آتی بخش صنعت  درص  50  حل  در  می تواند   دن کن  ورود  ضوعوم   این  به  بتوانند   اگر  .باشند  دخیل  فرد  این  انتخاب   در  توانندمی

 شود. و معدن استان موثر واقع 

 

 :سهند یمعدن دانشگاه صنعت یمسئول دانشکده مهندس ،شرقییوسف   

ا  شم ی  برای آشنای)  یم.در این زمینه به وظیفه خود عمل کن  بتوانیمامیدوارم    .آموزش و تحقیقات می باشد  ،فلسفه وجودی دانشگاه

ارائه خواهم داد  5ان فیلم  عزیز از دانشگاه مهندسی معدن دانشگاه صنعتی سهند  درخواست دارم از ظرفیت دانشکده    (دقیقه ای 

قانون جهش  "همچنین    ،"ادنقانون مع  (14)ماده    (10)تبصره  "به ویژه در قالب    ،مهندسی معدن دانشگاه صنعتی سهند استفاده شود

درصد مالیات    ۳0درصد حقوق دولتی و    10  از  با ظرفیتی که این دو قانون ایجاد کرده است می توانیم،  "ش بنیانتولید اقتصاد دان

لطفاً در این    .پرداخت کنندای  تی هزینه  کاران برای کارهای تحقیقا عدنم ی نباشد  معادن برای کارهای تحقیقاتی استفاده کنیم و نیاز

و برخی جزو  رده اند  اخذ کهمکاران ما در دانشکده مهندسی معدن گرید جهانی    ازی  زمینه همراهی و کمک لازم را داشته باشید تعداد

 . کنند کمکنکاران مشکلات معدبه حل دو درصد دانشمندان برتر دنیا می باشند و دارای این پتانسیل می باشند که بتوانند 

  

 یسیون کشاورزی اتاق تبریز(:بشیر جعفری، عضو هیئت نمایندگان اتاق تبریز )رئیس کم 

با توجه به    .با پیشنهادات و کمک های شما گذشته را جبران کنیم  بتوانیم  کنیم وت  رکبا اتحاد برای موفقیت استان ح  بتوانیم  امیدوارم 

جذب فارغ التحصیلان این دانشکده    امیدواریم امکان  ،اندم به ایجاد مجموعه جدید کرده قدااینکه مجموعه شیشه آذر آقای محبوبیان ا

عقد شود تا به تبع آن بتوان دیگر  دانشگاه و بزرگان صنایع منن  بیاست برای این منظور قراردادی    بهتر  .در آنجا وجود داشته باشد
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ها را نیز پوشش داده و تجهیزات و متد جدید بین المللی را در استان برقرار کرد که به این طریق استان ما به عنوان پایلوت در  استان

 . این خصوص خواهد بود

 

 : یدارانست ا بحران تی ریاداره کل مد یمعاون عمرانی، احمد صادق

هرچند    ؛نشود هیچ کدام از جلسات اتاق و کمیسیونها نتیجه ای نخواهد داشت  بهتری  بین ادارات و حاکمیت با بخش خصوص  تعاملاگر  

ن ن از رئیس کمیسیون معاددر صورت امکا  .وضعیت بهتری دارد  ها، استان مادر اصل مدیریتی و حاکمیتی با مقایسه سایر استان  

در    .گرفته شود  استان های همجوار در نظر  انی بستاا  ینتعامل بحتماً    .دعوت به عمل آیددر جلسات کمیسیون  استان آذربایجان غربی  

یکی    دنعاند که م مقام معظم رهبری سه شاخص مهم برای توسعه کشور تعریف کرده   ند.حوزه منابع طبیعی مردم مشکلات زیادی دار

فتگوی دولت و شورای گت  سامی توان جل .از مدیران کل منابع طبیعی نیز برای حضور در جلسات دعوت کردن می توا .از آنها میباشد

برگزار   معاونت اقتصادی استانداری در صورت امکان جلسه مشترکی با  . برگزار کردرا تواما کمیسیون معادن و بخش خصوصی استان 

عدم تعادل سازی    .لاتی وجود دارد در جلسات کمیسیون دعوت شوندفرمانداران شهرستان هایی که در حوزه معادن آنها مشک  .شود

  ( 65)ماده    هب   استناد ا  ب  ارس  صنعتی و تجاری  منطقه آزاد  .لات اساسی می باشدا مدیران خارج از محدوده از مشکب  ادآزمنطقه    و کارکرد

در داخل محدوده منطقه آزاد   و برخی برخی از عزیزان در حوزه صنعت و معدن خارج از محدوده    .نمی باشد  ی معدنکارانپاسخگو

مشکلات  به حل    ،دعوت به عمل آید تا با افزایش تعامل  این منطقهاقتصادی    تناواز مع  .ی باشدم   نع منطقه آزاد ما  فعالیت می کنند ولی 

 .در کمیسیونهای مشورتی حضور داشته باشند ها فعالین حوزه معادن و فلزات شهرستان .شود اقدام

 

 :یخارج یگذار هیسرما  یشهرک صنعت رعاملیمدی، تار یخداورد

ر هیئت  ال دس  15به مدت    میکنم. تاکنون در بخش خصوصی فعالیت    88سال    م. ازفعالیت دار  یسال در حوزه اداری و اجرای  25  ودحد 

محیط زیست و  مشکلات عمده معدنکاران در بحث های    م.مدیره و مدیریت شهرک سرمایه گذاری خارجی در خدمت شما می باش 

طبیعی   باشدمنابع  ها  .می  دستگاه  داخل  دودر  دارد  لتیی  وجود  سیستمی  درون    دیگر   از  ارانک معدن  اجتماعی  کلاتمش  .مشکلات 

  شده است.   ساز  مشکل  در بیشتر موراد  ولی  اند  رسیده   تعامل  بهبا معارضین محلی    معدنکاران  اردمو  برخی  در  .میباشد  آنها   مشکلات

های مرتبط نیز دعوت  از دستگاه  مختلفی جلسات  طی .باشند داشته حضور نیز قضایی دستگاه از جلسات در مورد حسب  بر است بهتر

 . شده تا تقاضای تعامل و حمایت داشته باشیم

 

 : خانه معدن استان  سهیرئ ئتیه وعض ی، نور رینص

در صورت    م.میباش   (طلای اندریان)در حال حاضر مشاور شرکت زرین داغ آستارکان    م.در هیئت مدیره خانه معدن ایفای وظیفه میکن

فولاد    حوزهوزن  با توجه به  )فولاد  -۳فرآوری مواد معدنی  -2معدن و مواد معدنی  -1  : سه کمیته باشداین کمیسیون دارای    ، صلاحدید

شامل مواد معدنی فلزی و مواد    نیز   معدنیاد  کمیته معدن و مو  .(مختص فولاد نیاز میباشد  ه کمیت ،و تخصصی بودن مشکلات این حوزه
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فراورده های معدنی   شویم.غافل    می باشد که نباید از آن  ی معدن  یفرآورده ها  خصوص   در   ما  اساسی   ئلهمس  .معدنی غیر فلزی باشد

 م. ارگروه تخصصی ذیل کمیته فرآوری مواد معدنی داشته باشیکدام ک  هر برای توان می که باشدیم  زیادی انواع شامل

منابع طبیعی    .د که مخالف معدنکاری هستندن باشمی    ایچون کسانی صاحب ر  نیز مشکلاتی داریمشورای معادن استان  در خصوص  

حق رای   بوده ومی باشد و حتی اتاق نیز به عنوان ناظر  ناحب رای  می باشند ولی هیئت مدیره خانه معدن ص  صاحب رایمحیط زیست  

سازمان  از عزیزان    .باید در جلسات حضور داشته باشند  سازمان صمت(   عاون معدنی و فرآوری مواد معدنیم )  جعفری آقای    .ندارد

  ؛ مکاری لازم را داشته باشند ه   ،استان  قانون معادن به(  25)و ماده    (14)بازگشت مبالغ ماده    درخصوصبرنامه و بودجه درخواست دارم  

قانون معادن   (6)ماده  (  ۳)  درصد تبصره  15علاوه  برصد حقوق دولتی  د  12  (،25)از ماده  ؛  هادرصد برای زیرساخت   15  (،14)از ماده  

 . طبیعی برای بازسازی منابع 

درخت گون می باشد و بوته گون مد    شده است  قانون حفاظت و بهره برداری از منابع طبیعی مطرح  (1)که در ماده    "گون"منظور از   

خصوص منابع طبیعی امیدواریم اتاق بتواند در این  .  در استان سیستان و بلوچستان رشد می کند  فقطخت گون  شد که درنظر نمی با 

د حیثیت  ن کار همانعزیزانی که در اداره کل صنعت و معدن حضور دارند توجه داشته باشند که پروانه معدن برای معدن    . را توجیه کند

اعلام میکنید اقدام  زمانی که به دلایل مختلف  .باشد و از طرفی اعلام میکنید بانک پروانه معدن را به عنوان وثیقه بپذیردو ناموس می

 ؟چرا آن را به عنوان وثیقه بپذیرد بانکر لحظه اختیار ابطال آن را دارید ه ود کرد ی خواهمعدنکار به ابطال پروانه 

می  غیر قابل قبولآیین نامه اجرایی قانون معادن  (27)ین متن ماده عو  (22)تبصره ماده  ،ئت عمومی دیوان عدالتیی اخیر هرا طبق

ابطال پروانه الزاماً با تایید شورای عالی معادن صورت خواهد گرفت ولی در این دو تبصره اعلام شده است که    (20))طبق ماده    .باشد

 . هد شد(به صورت مستقیم لغو خوا

  

  :رانید ا ورانجمن ن ره یمد ئتیه عضو و  انجمن فولاد استان سهی رئ ئتیعضو هی، می رح میرک

 م.کنفری در جلسه کمیسیون تشکر کرده و از حسن اعتماد آقای ظفر تشکر و قدردانی میجع  آقای  جناب  و  برزگر  آقای  جناب  حضور  از

شمش و محصولات انتهایی   ،آهن اسفنجی ، کنسانتره ،معدن .دهدنجیره فولاد را تشکیل میزوعی طول کمیسیون صنعت و معدن به ن 

حاصل دسترنج و    ( به غیر از فولاد میانه)نبشی و ناودانی کل واحدهای فولادی استان مرتبط با فولاد نورد گرم و سرد    ، از جمله میلگرد

درصد تعداد واحدهای فولادی کل کشور را تشکیل    20ریم که  ااستان د  شرکت فولادی در  70حدود    .همت بخش خصوصی می باشد

با    .باشیمرات کشور نقش داریم و دارای رتبه اول صادرات استانی میدرصد صاد 8در  ،درصد سهم تولید نقش داریم 15در  .دهندمی

ساز و مطالبه کمیسیون اتاق تصمیم   .اریمدااستانی  وجود پتانسیل بالایی که در این حوزه داریم مشکلات زیادی نیز در حوزه استانی و فر

عمیق تر    موضوع  فرااستانی  بحثدر    .د در مورد مشکلات و مسائل استانی ورود کرده و آنها را به حداقل برساندگر می باشد می توان

زیرمجموعه آن    شرکت هایاین موضوع به نفع ایمیدرو و    .گذاری دستوری می باشدمی باشد و دلیل عمده آن دخالت دولت در قیمت 

ی انرژی می باشد با احتساب  هااز مشکلات جدی اما بحث حامل   .طول زنجیره را به هم میزندکل  به نوعی تعادل بازار و سود    .می باشد

نها شش  دست داده و تماه را از  6 ملازمستان و دو ماه تعطیلی های رسمی ع دو ماه از قطعی گاز در ،تابستاندو ماه از قطعی برق در 

درصد می باشد با توجه به اینکه    ۳0درصد و حتی شاید    40ضریب بهره برداری واحدهای تولیدی نیز    .ه کارکرد مثبت خواهیم داشت ام 
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اگر نتوانیم مسیر درستی برای ساخت و ساز و بازار صادراتی    ، سرمایه بر می باشد به شدت نیازمند تامین مالی می باشد  صنف فولاد 

وا  تعیین  وزهاین ح دارد  حکنیم  امکان  که  تا جایی  مواجه خواهند شد  زیادی  با مشکلات  تعداد    .تعطیل شوندواحدها  دهای کوچک 

واحد    ۳0  .ورد نیاز استان می باشد که این امر باعث ایجاد رقابت منفی بین واحدها میشودان بیش از ظرفیت م واحدهای فولادی است

کردند  گذار به عنوان کنسرسیوم واحد ذوب آلیاژ ایجاد میگر واحدهای سرمایه ایکه  صورت( درواحد ذوب  15الی    14  ) داریم    نورد و ذوب

ان می توانست به عنوان تامین کننده فولاد آلیاژی مطرح شده و باعث خلق  استان ما علاوه بر یزد و اصفه  .کارایی بهتری خواهد داشت

آلیاژی می باشد ولی در حال حاضر وارد   فولاد   ،ز خودرواسن قطعهاستان ما به عنوان سومیعمده مصرف    .ثروت و ارزش افزوده شود

 . کننده آن می باشیم

  و   یزد  ،باشد مجبور هستیم تمامی مواد اولیه خود را از مرکز کشور یعنی اصفهانبا توجه به اینکه استان ما فاقد پایه معدنی آهنی می  

برای نتیجه گیری    ..واحدهای تولیدی و فولادی کشور می شود  ر ت به سایکرمان وارد کنیم و این امر باعث کاهش قدرت رقابتی ما نسب 

تا از   میداشته باش  ...مس و    ، فولاد  ،فلز  ،خش معدن های مشترک بین بدر این کمیسیون آیتمی تحت عنوان مشکلات و چالش بهتر  

 .این طریق بتوانیم راحت تر به موضوعات بپردازیم

 

 : زیت اتاق تبر ادن و فلزمعا ونیس یکم سیرئ، ظفر لیاسمع دیام 

 : معرفی نواب کمیسیون 

 آقای دکتر نوروزی در حوزه معدن  ؛آقای دکتر رحیمی در حوزه فولاد 

 . آقای نوری به عنوان دبیر کمیته معدن که به همراه آقای نصیری تیم خوبی در حوزه معدن خواهند بود

 

  :رانید اورانجمن ن  رهی مد ئتیهعضو و  استان دجمن فولاان سهیرئ ئتیعضو هی، میرح م یکر 

را برآورده   نانتظارات خانواده بزرگ فولادی استا  ،امیدوارم بتوانیم با کمک اتاق و اعضای کمیسیون  ، اعتماد شمااز حسن  با تشکر  

درصد ظرفیت اسمی خود    50اگر ما    . باشدهای مرتبط  چارت سازمانی طراحی شود که شامل تمامی حوزه ابتدای کار بهتر است    . سازیم

درصد آن از خارج استان   50میلیون تن محصولات تولیدی خواهد بود که نزدیک  6الی  5را در استان تولید کرده باشیم سالانه حدود 

  ، مالیات  هاسترداد ارزش افزود   .تامین آب و غیره می باشد  بحث  ،ترانزیت  ،حمل و نقل ریلی  ،زیرساخت  درگیر مواردتهیه می شود و  

 .زه می باشد این موارد باید در کمیته های تخصصی مطرح شوندتامین مالی و بانک نیز از دیگر معضلات این حو

 

 :  خانه معدن استان سیرئی، نوروز مانی سل 

ی شورای گفتگو در اتاق وتانسیل قباید از پ  .با کمبود نیروی کار مواجه هستیمنامناسب    طیکار و شرا  یسخت  لیبه دلدر حوزه معدن  

  ،ننایب رئیس اتاق ایران و آقای بهرام   ،آقای حسن زاده  ،آقای برزگر به عنوان نایب رئیس اتاق تبریز  حضورهمچنین از    .استفاده کنیم

 .حداکثر بهره را اخذ کنیم ر سه از فعالان حوزه معدن هستندکه ه نایب رئیس اتاق ایران
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 :زیاق تبر معادن و فلزات ات  ونیسی کم س یرئ، ظفر ل یاسمع دیام  

ارزش افزوده  .دناخذ کندر زمان فروش را خود معدنکاران باید ارزش افزوده  .دنطلاعات کافی ندارار حوزه ارزش افزوده د معدنکاران

فروش می باشد و ماموران مالیاتی درخواست پرداخت ارزش افزوده در قبال فروش را دارند و این موضوع یکی از معضلات    از محل

است. در  بسیار کم شده  در حال حاضریش در حوزه فولاد نیز با این مشکل مواجه بودیم ولی پنج سال پ . دشمی با نااساسی معدنکار

در صورت نیاز نشستی با حضور معدنکاران و رئیس   . در کل کشور میباشد ها  حوزه فولاد یکی از شفاف ترین حوزه  ،مالیاتی بحث های 

 . حل مشکلات معدنکاران در این حوزه باشدتا کمکی به  ت اهیم داشکمیسیون مالیات و رئیس مالیات استان خو

 

 مصوبات جلسه : 

 متن مصوبه  ردیف

ن 1 ارتقاء موضوعات  شود  ارسالمعادن  به شورای    خروجی های کمیسیون  ،ازی در صورت  از مسائل    معادن  یشورا  )جهت 

 . (یبه مسائل استان موردی

 اولین جلسه با حضور نمایندگان مجلس. و طرح آنها در  حوزه معدن برنامه هفتمموضوعات صاء اح 2

قانون    (14)( ماده  10تبصره )"در قالب    ه ژیبه و  ؛سهند  یمعدن دانشگاه صنعت  یدانشکده مهندس  علمی   ت یاز ظرفاستفاده   ۳

 10از    م یتوان  ی کرده است م   جادی دو قانون ا  ن یکه ا  یتی با ظرف)  ."انیاقتصاد دانش بن  دی قانون جهش تول"  نی، همچن"معادن

  یکارها  ینباشد معدنکاران برا  یازیو ن  می استفاده کن  یقاتیتحق  یکارها  یمعادن برا  اتیدرصد مال  ۳0و    یدرصد حقوق دولت

 (.نندپرداخت ک یا نهیهز  یقاتیتحق

 به اتاق تبریز   آنها  معادن و فلزاتمرتبط با  ین استانی با استان های همجوار و دعوت از رئیس کمیسیون هایتعامل ب 4

 معدنکاران این حوزه جهت حل مشکلات  تجاری و صنعتی ارس ایجاد تعامل با منطقه آزاد 5

 یمعدن یفراورده های برای صتعیین کارگروه های تخص  - ای کمیسیونتعیین کمیته ه  6

 ( قانون معادن به استان 25( و ماده )14اده )زگشت مبالغ م باپیگیری  7

 حوزه های مرتبطلحاظ کردن تمام طراحی چارت سازمانی با  8

 . میداشته باش  "بخش معدن، فلز، فولاد، مس و ... نی مشترک ب  یهامشکلات و چالش "تحت عنوان  یتمیآ تعیین


